
Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 12. maj kl. 17.15 i Skovlunde kulturhus 

ad 1) Valg af referent. Aase H er fast referent 

ad 2) Opfølgning  fra og efter sidste bestyrelsesmøde.  Ingen 

 a) Annoncering i DOF blad. (Henrik) Ikke aktuelt i forbindelse med hvervning af nye medlemmer. 

 b) Annoncering på Facebook (Aase TP og Tove) 

     Tove forsøger med en GOOGLE annonce omkring midten af juli.  

 c) Opdatering af hjemmeside (Aase TP og Tove) 

     Hjemmesiden trænger til en overhaling, bl. a. er der brug for et nyere foto af koret.  

 d) Arbejdsfordeling mellem PKU og bestyrelse (Henrik) 

     Med henvisning til det meget udførlige referat fra PKUs seneste møde er det meget klart, at  

     PKU tager sig af alle detaljer ang. program og koncerter.  

ad 3) Meddelelser(som ikke falder ind under dagsordenens øvrige punkter) 

 a) Ingen fra formanden 

 b) Henrik gennemgik det tilsendte budget for 2022. Koret har en sund økonomi.  

     Henrik har modtaget referat fra rejseudvalgets møde. Der satses på en bustur - måske til  

     Tyskland og et budget på 7000 kr. pr deltager. Korkassen betaler udgifterne for Hanne.  

ad 4) Medlemmer. Annoncering - vi må gøre noget inden eller i starten af næste sæson.  

 se punkt 2 b. 

ad 5)  Nyt fra PKU. Der er udsendt referat fra PKUs seneste møde den 4. maj. til alle medlemmer. 

 Stor ros til PKU for deres omhyggelige og fremsynede arbejde.  

ad 6) Ændring af vedtægter. Har vi forslag? 

 Der indlægges en tænkepause, så punktet tages op senere. Ved næste GF fremlægges et 

 gennemarbejdet forslag. 

ad 7) Ensemblesang. Skal vi opfordre Hanne til at bruge ensemblesang i undervisningen. Aase TPs 

 forslag til korkassens betaling. 

 Korkassen betaler en halv time sammen med Hanne til de ensembler/kvartetter, der evt. ønsker 

 at optræde i forbindelse med sæsonafslutningerne. Lige for tiden drejer det sig om 4 timer.  



 Det er op til Hanne, om hun vil bruge ensembler i undervisningen. I de tilfælde betaler 

 korkassen for undervisningen. 

 Hanne var inviteret til at deltage i mødet fra kl. 18.30. Hun er indforstået med vores forslag ang. 

 ensemblesang og også ang. betaling for kompositioner.  (se punkt 9) 

ad 8) Optagelsesbetingelser. Skal vi have noget skriftligt? 

 Der er ikke brug for noget skriftligt ud over det, der står i velkomstfolderen. Praksis vil være, at 

 et nyt medlem kommer til forsyngning meget hurtigt, og helst torsdagen efter at det evt. nye 

 medlem har deltaget i en prøve.  

Ad 9) Betaling for kompositioner. 

 Hvis Koret beder Hanne om at udføre et arrangement af en sats specielt til BKK, betaler 

 korkassen.  

Ad 10) Næste møde. Torsdag den 18. august kl. 18.15 

Ad 11) Eventuelt. 

 Jan nævnede henvendelsen fra psykologer om deltagelse i en on-line undersøgelse om 

 medlemmers oplevelse af korsang i forbindelse med et forskningsprojekt. Aase TP forelagde det 

 for medlemmerne ved den efterfølgende prøve. 

 

  

  


